



YUKON CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2023/12 NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Meghan Blay (Mining Lands Officer, Energy, Mines and Resources)

Ashia Golubic (Mining Administration Officer, Energy, Mines and Resources)

Danielle Marrion (Human Resources Consultant II, Public Service Commission)

Hailey Spears (Human Resources Consultant I, Public Service Commission)

2 Order-in-Council 2022/12 is amended by replacing the expression "Monishia Liedtke-Thompson (Human Resources Consultant 1, Public Service Commission)" with the expression "Monishia Thompson (Human Resources Consultant II, Public Service Commission)".

3 The appointment of the following person as a notary public is revoked:

Leah Berman (OIC 2022/156)

Dated at Whitehorse, Yukon,

January 12

, 2023

DÉCRET 2023/12 LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Meghan Blay (agente des terres minières, Énergie, Mines et Ressources)

Ashia Golubic (agente administrative des activités minières, Énergie, Mines et Ressources)

Danielle Marrion (conseillère en ressources humaines II, Commission de la fonction publique)

Hailey Spears (conseillère en ressources humaines I, Commission de la fonction publique)

2 Le Décret 2022/12 est modifié en remplaçant l'expression « Monishia Liedtke-Thompson (conseillère en ressources humaines 1, Commission de la fonction publique) » par l'expression « Monishia Thompson (conseillère en ressources humaines II, Commission de la fonction publique) ».

3 La nomination de la personne suivante à titre de notaire est révoquée :

Leah Berman (Décret 2022/156)

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 12 janvier

2023


Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon